

ZARZĄDZENIE NR 120.17.2025
BURMISTRZA TOSZKA

z dnia 4 marca 2025 r.

**zmieniające zarządzenie w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń
Socjalnych w Urzędzie Miejskim w Toszku**

Na podstawie art. 33 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 z późn. zm.), art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 288)

zarządza się, co następuje:

§ 1. Zmienia się Regulamin Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miejskim w Toszku (dalej: „Regulamin”), który stanowi załącznik do Zarządzenia nr 0050.15.2013 Burmistrza Toszka z dnia 11 stycznia 2013 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miejskim w Toszku, zmienionego zarządzeniami Burmistrza Toszka nr: 0050.419.2013 z dnia 28 listopada 2013 r., 0050.132.2014 z dnia 23 maja 2014 r., 120.4.2016 z dnia 22 lutego 2016 r., 120.27.2016 z dnia 16 czerwca 2016 r., 120.31.2022 z dnia 30 marca 2022 r., 120.6.2023 z dnia 26 stycznia 2023 r., 120.26.2024 z dnia 13 lutego 2024 r. poprzez:

- 1) załącznik nr 2 do Regulaminu otrzymuje brzmienie zgodne z załącznikiem nr 1 do niniejszego zarządzenia,
- 2) załącznik nr 10 do Regulaminu otrzymuje brzmienie zgodne z załącznikiem nr 2 do niniejszego zarządzenia.

§ 2. Wprowadzone zmiany do Regulaminu uzgodniono z pracownikiem wybranym przez załogę do reprezentowania jej interesów - Panią Lorin Frejno.

§ 3. Wykonanie zarządzenia powierza się Przewodniczącemu Zakładowej Komisji Socjalnej.

§ 4. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Burmistrz Toszka

Grzegorz Kupczyk

Toszek, dnia

.....
(imię i nazwisko)

.....
(komórka organizacyjna, stanowisko *)

Oświadczenie o wysokości dochodów
osoby uprawnionej do korzystania z ZFŚS i członków jej rodziny za rok

Ja niżej podpisany/a niniejszym oświadczam, że **średni miesięczny dochód netto**¹ za okres od.....do.....20.....roku przypadający na **jednego członka mojej rodziny** (zamieszkującej i prowadzącej wspólne gospodarstwo domowe) mieści się w następującym progu dochodowym, określonym w tabelach dopłat stanowiących zał. nr 2, 3 i 4 do Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miejskim w Toszku:

Próg dochodu	Średni dochód netto na osobę w rodzinie	Próg dochodowy osoby uprawnionej do korzystania z ZFŚS **
I	do 3 500,00 zł	
II	3 500,01 zł – 4 000,00 zł	
III	4 000,01 zł – 4 500,00 zł	
IV	4 500,01 zł – 5 000,00 zł	
V	powyżej 5 000,01 zł	

Osoby pozostające na utrzymaniu uprawnionego (imię i nazwisko, stopień pokrewieństwa):

- | | |
|----------|----------|
| 1) | 4) |
| 2) | 5) |
| 3) | 6) |

Jednocześnie zobowiązuję się do niezwłocznego informowania o wszystkich zmianach dotyczących ww. danych, a wpływających na wysokość należnego z Funduszu świadczenia. Prawdziwość przedstawionych informacji potwierdzam własnoręcznym podpisem i oświadczam, że jest mi znana treść § 8 ust. 12 Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miejskim w Toszku dotyczącego odpowiedzialności za złożenie nieprawdziwych danych w tym zakresie.

.....
(data i czytelny podpis składającego oświadczenie)

* nie dotyczy emerytów i rencistów

** zaznaczyć w odpowiednim polu znakiem X

¹ Za dochód należy uwzględnić dochody netto wszystkich członków rodziny (osób prowadzących wspólne gospodarstwo domowe): 1) podlegające opodatkowaniu (przychód po odliczeniu składek na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne oraz podatku dochodowego) otrzymywane w szczególności: z umowy o pracę, zlecenia, o dzieło, najmu, dzierżawy, działalności gospodarczej, emerytury, renty, z tytułu prowadzenia gospodarstwa rolnego, 2) dochody nie podlegające opodatkowaniu, w szczególności: alimenty, zasiłki, stypendia, dochody z tytułu świadczenia wychowawczego „Rodzina 800+”. Nie należy pomniejszać dochodu o spłatę rat pożyczek i kredytów.

KLAUZULA INFORMACYJNA DLA OSÓB KORZYSTAJĄCYCH Z ZAKŁADOWEGO FUNDUSZU ŚWIADCZEŃ SOCJALNYCH

Zgodnie z art. 13 RODO Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE. L Nr 119) – ogólne rozporządzenie o ochronie danych, zwane dalej „RODO” informuję, iż:

1. Administratorem Pani/Pana danych osobowych jest Burmistrz Toszka z siedzibą w Urzędzie Miejskim w Toszku przy ul. Bolesława Chrobrego 2, 44-180 Toszek, telefon kontaktowy: 32 237 80 10, adres poczty elektronicznej: umtoszek@toszek.pl.
2. Na mocy art. 37 ust. 1 lit. a RODO oraz art. 8 i 9 UODO Administrator powołał Inspektora Ochrony Danych, funkcję tę pełni Pani Lorin Frejno, z którą Pani/Pan może się skontaktować w sprawach ochrony swoich danych osobowych i realizacji swoich praw przez formularz kontaktowy na stronie www.bip.toszek.pl, e-mail: iod@toszek.pl lub pisemnie na adres naszej siedziby wskazany w pkt I.
3. Pani/Pana dane osobowe będą przetwarzane do celów związanych z działalnością Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych przy Urzędzie Miejskim w Toszku przy ulicy Bolesława Chrobrego 2, 44-180 Toszek, w tym w celu realizacji przysługujących Pani/Panu świadczeń socjalnych, na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w związku z obowiązkiem prawnym nałożonym na Administratora ustawą z dnia 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 288).
4. Administrator przetwarzać będzie Pani/Pana dane osobowe w następujących kategoriach:
 - a) imię (imiona) i nazwisko osoby uprawnionej do korzystania z ZFŚS,
 - b) imiona i nazwiska członków rodziny osoby uprawnionej do korzystania z ZFŚS, zamieszkujących i prowadzących wspólne gospodarstwo domowe.
5. Odbiorcami Pani/Pana danych osobowych są podmioty, z którymi współpracuje Administrator: dostawca systemu finansowo-księgowego, podmiot wspierający Administratora w zakresie obsługi administracyjnej, kadrowej i organizacyjnej, a także podmioty upoważnione na podstawie przepisów prawa.
6. Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane przez okres nie dłuższy niż jest to niezbędne do zrealizowania przysługujących Pani/Panu świadczeń socjalnych z ZFŚS, a także przez okres dochodzenia praw lub roszczeń. Po upływie tego okresu dane osobowe będą przechowywane do celów archiwizacyjnych przez okres określony przepisami prawa w tym zakresie - zgodnie z ustawą z dnia 14 lipca 1983 r. o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 164 z późn. zm.).
7. Podanie przez Panią/Pana danych osobowych wynika z przepisów prawa i jest konieczne do skorzystania ze świadczeń socjalnych finansowanych z ZFŚS. Odmowa podania danych spowoduje niemożność przyznania świadczenia z ZFŚS.
8. W związku z przetwarzaniem danych przysługują Pani/Panu następujące prawa:
 - a) prawo dostępu do danych osobowych w tym prawo do uzyskania kopii tych danych (art. 15 RODO),
 - b) prawo do żądania sprostowania (poprawiania) danych osobowych - w przypadku, gdy dane są nieprawidłowe lub niekompletne (art. 16 RODO),
 - c) prawo do żądania ograniczenia przetwarzania danych osobowych w przypadkach określonych w ogólnym rozporządzeniu o ochronie danych osobowych (art. 18 RODO),
 - d) prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego: Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa.
9. Pani/Pana dane osobowe nie będą przekazane odbiorcy w państwie trzecim lub organizacji międzynarodowej.
10. Pani/Pana dane osobowe nie będą przetwarzane w sposób zautomatyzowany, w tym również w formie profilowania.

TABELA DOPLAT DO WYPOCZYNKU

Obowiązuje od 4 marca 2025 r.

Próg dochodu określony w załączniku nr 2 do Regulaminu ZFŚS	Dopłata do kolonii, obozów dla dzieci i młodzieży oraz leczenia sanatoryjnego lub rehabilitacyjnego (% poniesionych kosztów)	Dopłata do wypoczynku organizowanego we własnym zakresie - tzw. „wczasy pod gruszą”	Dopłata do wczasów zorganizowanych dla emerytów i rencistów – byłych pracowników (% poniesionych kosztów)	Dopłata do kolonii śródroczno- klimatycznych - tzw. „zielone szkoły” (% poniesionych kosztów)
I	40 %	1.400,00 zł	25 %	50 %
II	35 %	1.300,00 zł	20 %	40 %
III	30 %	1.200,00 zł	15 %	30 %
IV	25 %	1.100,00 zł	10 %	20 %
V	20 %	1.000,00 zł	5 %	10 %

Górna granica dofinansowania poniesionych i udokumentowanych kosztów n/w form wypoczynku:

- 1. Kolonie, obozy letnie, zimowiska, zielone szkoły – nie więcej niż 700,00 zł**
- 2. Leczenie sanatoryjne lub rehabilitacyjne – nie więcej niż 800,00 zł**
- 3. Wczasy zorganizowane dla emerytów i rencistów – byłych pracowników – nie więcej niż 400,00 zł**